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VERSLAG 

Van de algemene ledenvergadering van de Algemene Branchevereniging VHS, 

gehouden op woensdag 28 september 2022, aanvang 14.00 uur, 

Van der Valk hotel Amersfoort-A1 
    

 
 

Vertegenwoordigd zijn:  

 

Erelid Maarten Post 

Erelid  Paul van Leerdam 

AMI  Arthur de Ruiter 

Artitec Wallebroek Maarten Delfortrie 

Artitec Wallebroek Michel Struijk 

ASSA ABLOY Nederland  André Kabel 

AXA Stenman Nederland Menno Bouwens 

AXA Stenman Nederland Gerrit Nellestein 

BUVA Homecare Systemen Rien Wisse 

DOM Nederland Melvin de Wever 

Dulimex Taco Suerink 

Elton Rudi Dijksterhuis 

Fuhr Benelux Martijn van Dort 

HMB profit locks & tools Femke Oudshoorn 

HMB profit locks & tools Carel Frumau 

Hoppe Benelux Angelo van Aken 

Maco Beschläge Harold Wisselink (voorzitter) 

Mauer Nederland Niels Smit 

Metafa Holland Marco Spruijt 

Salto Systems Joost Ebels 

SIEGENIA-AUBI Frank Dijkhof 

SIEGENIA-AUBI Marten van Dijk 

Themans Bert van Lieshout 

Venstertechniek Jurgen Rensen 

Algemene Branchevereniging VHS Arjen Koole 

 

Gasten 

iLoq Ferry Nekkers 

Maaslang Groep Roelof Hoogers 
 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Wisselink opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

Speciaal welkom worden geheten de gasten de heer Hoogers van de Maasland Groep, de heer 

Nekkers van iLoq en de heren Wisse, Frumau, Bouwens en Nellestein die voor de eerste keer bij 

een VHS ledenvergadering aanwezig zijn. 

 

Zij stellen zich kort voor. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

• Preventie cybercrime voor het MKB (bijlagen 1 en 2) 

• Factsheet Richtlijn transparante en voorspelbare arbeidsvoorwaarden (bijlage 3) 

Deze bijlagen zijn ter informatie toegestuurd. 
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• BSI-Warnung ABUS HomeTec Pro CFA 3000 (bijlage 4) 

De heer Koole geeft een toelichting op de waarschuwing die ABUS in Duitsland heeft 

ontvangen en daar voor de nodige ophef heeft gezorgd. Er is aanvullend door Amazon in 

Duitsland ook een terugroepactie geïnitieerd.  

Voor gecertificeerde producten geldt dat er een klachtenreglement bij SKG-IKOB is. Voor 

producten die niet gecertificeerd zijn geldt dit echter niet. Het kan wel zo zijn dat bij een 

dergelijke waarschuwing ook de branchevereniging in beeld komt en kan worden 

aangesproken. Het bestuur is derhalve voornemens om te kijken in hoeverre hier in het 

huishoudelijk reglement iets voor moet worden opgenomen.  

Een eventueel voorstel hiervoor zal in de volgende algemene ledenvergadering geagendeerd 

worden.  

 

3. Verslag Algemene ledenvergadering 10 maart 2022 (bijlage 5) 

Het verslag van de algemene ledenvergadering van 10 maart 2022 wordt zonder opmerkingen 

goedgekeurd.  

 

4. Verenigingszaken 

4.1 Bestuurssamenstelling (bijlage 6) 

4.1.1 (Her)benoeming bestuursleden 

Conform het bestuursrooster zijn vier van de huidige bestuursleden, Wisselink, 

Dijksterhuis, Delfortrie en Van der Wal dit jaar aftredend. Alle vier hebben aangegeven 

herkiesbaar te zijn. Er zijn geen andere personen die zich als kandidaat gemeld hebben. 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de herbenoeming van de vier bestuursleden 

en de verlenging van het voorzitterschap van de heer Wisselink met twee jaar.  

 

4.2 Financiën  

4.2.1 Jaarcijfers 2021 (bijlage 7) 

De heer Koole geeft een toelichting op de jaarcijfers over 2021, die ook reeds eerder 

toegestuurd zijn. 2021 is afgesloten met een positief resultaat van ruim € 15.000,-. 

Grotendeels wordt dit veroorzaakt door het feit dat er weinig internationale reiskosten 

zijn gemaakt vanwege de coronabeperkingen.  

 

4.2.2 Vaststelling begroting 2023 en contributie 2023 (bijlage 8) 

De toegestuurde begroting wordt door de heer Koole kort toegelicht. Vanuit de leden zijn 

hier geen vragen over. Het voorstel is om de contributie en de bijdrage voor de EPD’s 

voor 2023 gelijk te houden aan 2022.  

De vergadering gaat unaniem akkoord met het vaststellen van de begroting en de 

contributiebijdrage voor 2023.  

 

4.3 Lidmaatschapszaken 

Bij de opening is reeds de aanwezigheid van iLoq en De Maasland Groep gemeld. Er zijn op 

dit moment geen andere onderwerpen die hier besproken dienen te worden.  

 

4.4 Federatie Veilig Nederland 

4.4.1 FireSafety en Security event 12/13 april 2023 

De heer Koole geeft aan dat het FireSafety en Security event dat dit jaar voor het eerst is 

georganiseerd positief is ervaren. Een aantal VHS leden heeft hier zelf ook aan 

deelgenomen. Er wordt in 2023 ook een vervolg aan gegeven. De organisatie heeft de 

VHS uitgenodigd om tijdens deze beurs haar ledenvergadering te houden, waarop vanuit 

het bestuur positief is gereageerd.  

 

4.4.2 Rapport ontwikkelingen in de technische beveiligingsbranche (bijlage 9) 

Het rapport wordt kort toegelicht. De response vooral ook vanuit de VHS leden is 

minimaal geweest, hierdoor is er weinig bruikbare informatie in het rapport terecht 

gekomen. Het is ook geen verplichting om deel te nemen, maar met enige regelmaat 

komen er wel vragen over statistische informatie over de branche, hier kan derhalve ook 

geen gehoor aan gegeven worden.  
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De heer Dijksterhuis, die namens de VHS in het bestuur van de Federatie zit merkt nog 

op dat branchecijfers ook van pas kunnen komen in de lobby naar de overheid en voor 

de positie van de federatie binnen VNO-NCW. De cijfers worden ook door een 

onafhankelijke partij verzameld. 

 

5. Verslag activiteiten/deelnames  

5.1. VHS Werkgroepen en projecten  

5.1.1. Werkgroep Kwaliteit en Regelgeving 

De werkgroep Kwaliteit en Regelgeving is dit jaar twee keer bij elkaar geweest, één keer 

fysiek en één keer digitaal. En er staan nog twee vergaderingen gepland voor het najaar. 

Gemiddeld zijn er bij iedere vergadering rond de 20 personen aanwezig. 

 

5.1.2. Collectieve brandproeven (bijlage 10 en 11) 

De heer Koole geeft aan dat er na de vorige vergadering waar besloten is om collectief 

een aantal brandproeven te gaan uitvoeren veel reacties en vragen vanuit de leden zijn 

gekomen over dit onderwerp en project. Hij zal derhalve ook wat uitgebreider stilstaan 

bij het proces. Na het besluit in maart zijn in eerste instantie de criteria vastgesteld waar 

de producten aan moeten voldoen om in de testen toegepast te kunnen worden en is 

tegelijkertijd met Kegro contact opgenomen om te bespreken of zij hier een rol in wilden 

spelen.  

 

Aansluitend hebben alle leden de kans gekregen om producten aan te melden voor de 

test. Op basis van de aanmeldingen is door de werkgroep een voorstel gedaan aan het 

bestuur voor de toe te passen producten dit aansluitend ook met Kegro en Peutz zijn 

besproken. Uiteindelijk is hier een definitief ontwerp voor de eerste test uitgekomen. 

Deze test zal op 6 oktober aanstaande vanaf 10.00 uur ‘s morgens plaatsvinden en voor 

alle geïnteresseerden via een live videoverbinding te volgen zijn. Een link hiervoor wordt 

op de dag van de test verstuurd.  

 

Omdat er veel onzekerheden en ook veel vragen zijn over in hoeverre en op welke wijze 

de testresultaten straks bruikbaar zijn voor de leden en wat zij aanvullend eventueel nog 

zelf moeten doen is met Peutz afgesproken om na de eerste test, als deze slaagt 

uiteraard, eerst dit vervolg traject in zijn geheel te gaan doorlopen. Hierbij is ook 

afgesproken dat het testrapport pas vrijgegeven wordt nadat in zijn geheel is afgerond.  

 

Er zijn vanuit de aanwezigen geen aanvullende vragen.  

 

5.1.3. Herziening EPD’s (bijlage 12, 13 en 14) 

De heer Koole geeft aan dat het ARGE traject voor herziening van de 14 bestaande EPD’s 

in augustus gestart is. De verwacht oplevering is november 2022, maar of dit gehaald 

gaat worden is onduidelijk. Inmiddels zijn een aantal van de ARGE EPD’s ook verlopen. 

Aansluitend volgt nog de aanpassing met betrekking tot de afwijkingen voor Nederland, 

traject loopt deels parallel met de herziening, hiervoor is met zowel SGS-search als de 

ARGE consultant contact geweest. Als dit gereed is kunnen de nieuwe gegevens weer in 

de Nationale Milieudatabase opgenomen worden. Het streven is om dit eind 2022 

gerealiseerd te hebben, de huidige Milieukaarten zijn geldig tot 1 januari 2023, maar dit 

wordt wel krap. 

Na opname in de Nationale Milieudatabase krijgen alle leden weer de op naam gestelde 

nieuwe EPD’s. 

 

Medio 2023 komt er dan ook nog een nieuwe EPD voor Access Control systemen. De heer 

Nekkers vraagt wat de scope wordt van deze EPD. De heer Koole geeft aan dat dit nog 

niet geheel duidelijk is, hier wordt nog aan gewerkt.  

 

De heer Nellestein vraagt naar de reden waarom bij scharnieren er voor een groot 

gedeelte uitgegaan wordt van zamak. De heer Koole geeft een korte toelichting op de 

totstandkoming van de EPD’s. Toen in ARGE verband dit project is gestart is vooral 
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geredeneerd vanuit kostenbesparende overwegingen voor individuele bedrijven. Het 

opstellen van een EPD met bijbehorende LCA kost per product gemiddeld tussen de € 

8.000,- à € 10.000,-. Door dit collectief te doen, zijn alle bij ARGE aangesloten bedrijven 

in staat geweest om EPD’s te verstrekken (en in sommige gevallen hiermee dus ook aan 

wettelijke verplichtingen te kunnen voldoen).  

Doordat het collectieve EPD’s gebaseerd op een Europese branche zijn de waarden in de 

EPD echter niet heel goed en zitten er ook een aantal vreemde productsamenstellingen 

tussen.  

 

In de nieuwe EPD’s wordt recycling nu wel meegenomen en zal wel een betere waarde 

gerealiseerd worden, maar het blijft een gemiddelde.  

 

Gevraagd wordt of het mogelijk is om met bijvoorbeeld de bij de VHS aangesloten 

scharnieren leveranciers ook een EPD op te stellen. De heer Koole geeft aan dat dit zeker 

een optie kan zijn, er zijn ook nog een aantal productgroepen waar in het geheel nog 

geen EPD’s voor zijn waar wellicht in VHS verband invulling aangegeven kan worden. Dit 

onderwerp zal na afronding van de huidige herziening geagendeerd worden.  

 

Tot slot geeft de heer Koole aan dat hij zowel de Nederlandse als de Engelse versie van 

de beslisboom bij de agendastukken heeft gevoegd. Hierin staat schematisch 

weergegeven waarin de Nederlandse situatie afwijkt en waar bij een niet Nederlandse 

LCA dus rekening mee moet worden gehouden.  

 

5.1.4. Circulaire (gevel)economie  

De heer Koole geeft aan dat het project circulaire geveleconomie niet echt vlot. Vanuit de 

ministeries (I&W en BZK) lijkt de aandacht/prioriteit minder te zijn en financieel is 

daardoor ook de begroting niet dekkend. Er loopt nu een subsidieaanvraag in een 

collectief (Factor3) voor een bijdrage uit de MOOI subsidie pot. Verwachting is dat er 

eind eerste kwartaal 2023 uitsluitsel is of deze wordt toegekend.  

 

5.1.5. Werkgroep BIM 

De BIM werkgroep is inmiddels een kleine twee jaar bezig met het komen tot een XML-

template. Actieve deelname is er vanuit HMB en Maco en Matrix en DeltaPi. Het is 

complexe materie, maar er zijn wel stappen gemaakt en de verwachting is dat eind dit 

jaar er een eerste concept gereed kan zijn.  

Als voorbeeld is in de presentatie een link opgenomen naar een YouTube filmpje over een 

onderdeel van de xml-template en wat je hier dan mee kan.  

 

5.1.6. VHS erkenningsregeling databescherming sluitplansystemen (bijlage 15) 

Er is een eerste bijeenkomst geweest met een aantal leden die sluitplannen 

maken/leveren. Hier is vooral gesproken over of we hier collectief iets voor willen 

optuigen en vooral ook op welke wijze dit dan gebruikt moet kunnen worden. Er is vanuit 

de leden verschillende feedback ontvangen en ook in ARGE verband wordt nog gewerkt 

aan een vertaling van de norm naar een document dat in de markt gebruikt kan worden. 

Dit zal eerst bekeken en verwerkt worden, waarna een volgend overleg met de 

betrokken leden zal worden gepland.  

 

5.2. VHS PR-activiteiten  

Begin dit jaar is een nieuwe versie van de VHS hang- en sluitwerk beveiligingswijzer 

gepubliceerd. Naast individuele aanvragen is deze in juli ook met Raam en Deur als bijlage 

meegestuurd.  

 

In de eerste negen maanden van dit jaar is ruim 75 keer individueel door de leden een 

beroep op de heer Koole gedaan. Een forste stijging ten opzichte van vorig jaar, maar deels 

ook gerelateerd aan vragen over het project brandproeven. Het merendeel van de vragen 

heeft in de regel betrekking op normen en regelgeving.  
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5.1.1. VHS LinkedIn pagina  

In de vorige vergadering is de VHS LinkedIn pagina onder de aandacht gebracht en ook 

de mogelijkheid om als leden een bedrijfspresentatie te laten plaatsen middels een 

artikel. Tot op heden hebben 11 leden hier gebruik van gemaakt. Geïnteresseerde leden 

kunnen zich hier nog steeds voor melden. Het aantal volgers van de pagina is bijna 

verdubbeld sinds de ledenvergadering in maart.  

Aangegeven wordt nog dat het goed is als leden de pagina ook onder de aandacht van 

eigen relaties en collega’s brengen.  

 

5.1.2. VHS website  

Het aantal website bezoekers is over de eerste negen maanden met bijna een kwart 

gestegen ten opzichte van heel 2021. Deels ook veroorzaakt doordat de vergaderstukken 

van VHS vergaderingen op het besloten deel van de website worden geplaatst.  

 

5.3. Externe commissies en contacten 

5.3.1. ARGE (bijlage 16) 

Er zijn dit jaar twee ARGE bijeenkomsten geweest één online en recent een fysieke in 

Stockholm. De prestentaties van het congres in Stockholm worden op korte termijn op 

de VHS website geplaatst. In 2023 zal het congres op 14 en 15 september plaatsvinden 

in Praag.  

 

5.3.2. NEN/CEN (bijlage 17) 

De heer Koole geeft en korte samenvatting van de ontwikkelingen op normalisatiegebied 

in zowel Nederland als Europa. Inhoudelijk worden deze ontwikkelingen besproken in de 

VHS werkgroep kwaliteit en regelgeving. De leden van de werkgroep krijgen ook de 

relevante ontwerpnormen toegestuurd en na publicatie de definitieve versie.  

 

5.3.3. CCV – PKVW (bijlage 18) 

De heer Koole geeft aan dat de reacties op de Veilig Wonen Dag die 29 juni 2022 heeft 

plaatsgevonden over het algemeen erg positief waren. Vanuit de aanwezige leden wordt 

dit beaamt. De presentaties zijn als aparte bijlage op de VHS website geplaatst.  

De heer Nekkers vraagt hoe het zit met de organisatie en met name deelname aan de 

beurs tijdens Veilig Wonen Dag. De heer Koole geeft aan dat de VHS een 

samenwerkingsovereenkomst heeft met het CCV, waarin onder andere het gebruik van 

het PKVW logo en vermelding op de website van het PKVW is meegenomen voor alle 

leden en tevens is deelname met een stand op de Veilig Wonen Dag voor VHS leden 

gratis. 

 

5.3.4. SKG-IKOB – voorstel kandidaat SKG CvD V&I 

De heer Koole geeft aan dat er naar aanleiding van een klacht over vermelding van het 

Noxxa logo direct bij het SKG logo contact met SKG is opgenomen en zij inmiddels de 

certificaathouder (Limburgia) hierop hebben aangesproken en gezegd dat dit moet 

worden aangepast.  

 

Voor de vacature die er namens de VHS is zijn twee aanmeldingen binnengekomen van 

Fuhr Benelux, de heer Dirckx en van Metafa Holland, de heer Spruijt. Aangegeven wordt 

dat beide personen voldoen aan de criteria. Het bestuur heeft derhalve op basis van 

loting een keuze gemaakt. Waarbij deze is uitgekomen op de heer Spruijt van Metafa.  

Er is bij de aanwezigen geen bezwaar tegen de voordracht van de heer Spruijt, die ook 

gefeliciteerd wordt door de vergadering.  

De heer Koole zal de formele voordracht bij SKG-IKOB verzorgen.  

 

5.3.5. Contacten met gevelbranches (NBvT/VMRG/VKG/SKH/SHR) 

Er is weer een wat beter contact met de NBvT, alhoewel dit nog wel moeizaam verloopt 

en er nog geen sprake is van echt gezamenlijk onderwerpen oppakken.  
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Bij de VMRG is de heer Buitenhuis voor de zomer vertrokken. Voor hem is nog geen 

vervanger aangesteld. Wel is recent bekend geworden dat de VMRG een nieuwe directeur 

heeft benoemd, de heer Zoontjes (die ook al eerder bij de VMRG heeft gewerkt).  

 

5.3.6. Vertaz - samenwerking/kennisdeling (bijlage 19) 

Jaarlijks wordt er samen met de Vertaz een branche golfdag georganiseerd. Daarnaast is 

eind vorig jaar door de Vertaz contact gezocht om te praten over mogelijkheden om wat 

nauwer samen te werken. Waarbij vanuit de Vertaz er de behoefte is om geïnformeerd te 

worden over ontwikkeling op het gebied van normen en regelgeving, maar het ze aan 

deskundigheid en mensen ontbreekt om dit zelf in te vullen. Hier zijn een aantal 

gesprekken over geweest waarbij in principe is afgesproken dat Vertaz het lidmaatschap 

van de NEN commissie gaat beëindigen en dat zij twee keer per jaar door de VHS 

geinformeerd worden over normontwikkeling, met name gericht op gepubliceerde 

normen die consequenties hebben in de Nederlandse markt. Hiervoor gaan zij aan de 

VHS een vergoeding betalen. De heer Koole heeft een opzet gemaakt voor een eerste 

informatie notitie die inmiddels met het bestuur van Vertaz is gedeeld. 

 

Door de Vertaz is ook voorgesteld om in 2023 gezamenlijk een evenement/feestavond te 

organiseren op directie niveau. De heer De Ruiter vraagt de aanwezigen of zij hier 

interesse in zouden hebben. Een beperkt aantal leden geeft aan dit een goed initiatief te 

vinden.  

 Opm. na de vergadering wordt duidelijk dat niet voor iedereen duidelijk was wat de 

exacte insteek van deze vraag was. Hier zal nog separaat op terug gekomen worden. 

 

6. Prioriteiten/activiteiten 2023 

De heer Koole geeft een korte opsomming van de werkzaamheden voor het komende jaar, met 

hierbij een onderscheid tussen de reguliere activiteiten en projectmatige onderwerpen die lopen 

of gaan lopen.  

 

7. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

8. Datum volgende vergaderingen en sluiting 

De voorgestelde vergaderdata voor 2023 worden conform voorstel vastgesteld op: 

• Woensdag 12 april 2023, aanvang 13.00 uur, FireSafety en Security event – 

Brabanthallen Den Bosch  
• Woensdag 11 oktober 2023, aanvang 13.00 uur, n.t.b. 

 

De heer Wisselink wil voor tot sluiting van de vergadering de heer Koole in het bijzonder 

bedanken voor zijn inzet voor de vereniging en ook weer de prima voorbereiding en organisatie 

van deze ledenvergadering.  

 

Aansluitend wordt de vergadering gesloten.  
 

 
AKKOORD 

 

 

 

 

H. Wisselink                                  A. Koole 

voorzitter                                    directeur 

 


